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REFERAT 
BESTYRELSESMØDE 

 

 
Tirsdag d. 20. august 2024, kl. 1900 
Kasernen, Lokale 3.45 
 
Deltagere:  Lars Møller Andersen 
 Orla Jessen 
 Viggo Petersen 
 John Larsen 
 Preben Jensen 
  Per Berthing 
  Else Dupont 
  Hans Erik Jensen, ref. 

 

 
1A: Fugl og fisk 
Sommerens fugleoplevelser blev kort vendt. 
 
1B: Referent for mødet aftales. 
(Også selv om HEJ har foreslået sig selv som permanent referent) 
 
HEJ blev valgt som referent. 
 
HEJ melder afbud til næste møde d. 8. oktober 2024. 
 

1C: Intern kommunikation i bestyrelsen. 
Der henvises til formandens rundsendte mail d. 18/6 2024. 
 
Bestyrelsen snakkede om samarbejdsklimaet. 
 
 

2:   Økonomiudvalg. 

 
2A: Orientering om foreningens aktuelle økonomi. 
Foreningens økonomi er bedre end forventet, men vi skal fortsat have et skarpt øje på udgifterne. 
 
2B: Tilbagemelding fra møde med Member-link om kontingent-opkrævning. 
Memberlink er pt. udenfor foreningens økonomiske rækkevidde, men vi har fortsat et øje på det. 
 
 

3:   Daglig ledelse 

 
3A: Fortsat drøftelse af forslag om modernisering af foreningens vedtægter. 
Vedhæftede bilag nedenfor. 
 
Bestyrelsen besluttede at nedsætte et vedtægtsudvalg pt. bestående af John og Hans Erik. Bestyrelsen 
ønsker løbende at høre om udvalgets fremskridt. 
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3B: Hvordan hverver vi nye medlemmer i fremtiden (Punktet er overført fra sidste bestyrelsesmøde) 
VI prøver at kontakte nogle yngre medlemmer til en brainstorm om, hvordan vi fremtidssikrer foreningens 
medlemstal. Lars har opgaven. Kan differentiering være en del af løsningen? 
 
3C: Planlægning af OAS´60 års jubilæum i 2025. 
Lars oplyste, at OAS blev dannet d. 26.9.65. 
 
Vi laver et jubilæumsudvalg bestående af Orla og Viggo. 
 
Ambitionsniveauet er ”nogle hyggelige timer”. 
 
3D: Familiemedlemskab. 
Preben foreslog en løsning, hvor familiemedlemskab er en frivillig sag, hvor man kan vælge at indbetale 
ekstra 100 kr/år for et husstandsmedlemskab. Forslaget blev godkendt. Løsningen bliver annonceret i et 
kommende nummer af Panurus. 
 
 

4:    Forenings-lokale-gruppen. Aktuel orientering. 
Der har ikke været meget aktivitet i lokalet efter sommerferien. Vi undersøger om vi kan få en nøgleboks 
eller en anden løsning på en bedre tilgængelighed til lokalet. 
 
Gruppen brygger på et aktivitetsprogram. 
 
 

5:    Redaktionsgruppen. Aktuel orientering. 
Redaktionsgruppen arbejder. Der var deadline d. 15. august til næste nummer af Panurus. 
 
Facebook – vi har 44 medlemmer og det ser godt ud. John opfordrer til at bestyrelsen er mere aktiv i at 
lægge noget op. Medlemstallet på Facebook skal højere op for at opnå en kritisk masse. 
 
Else henviser til, at vi også har en blog, som medlemmerne opfordres til at tilmelde sig og at bruge. 
 
5A:  Et medlem har påpeget at OAS´ture ikke er annonceret i Fugle og Natur 
DOF/Sønderjylland beklager, at de ved en fejl ikke har fået turene med i bladet. 

 
5B:  Et medlem har udtrykt ønske om at nye og afgående medlemmer annonceres i Panurus.  
Bestyrelsen kan desværre ikke imødekomme ønsket af administrative og persondatamæssige årsager. 
 

 

6:     Projekt- og praksisgruppen. Aktuel orientering. 

 
6A:   Planlægning af Kulturnatten d. 6/9 2024. Bemanding og praktik. 
Vi skal bemande et telt på havnen, et telt ved Alsik og finde bemanding til lokalet. 
 
Havnen: 4 personer (Lars) 
Telt på kasernen: 1 person 
Lokalet: 2 personer (Else)  
 
Orla lægger de praktiske ting frem senest fredag formiddag. 
 
Lars finder de manglende 4 – 5 frivillige og kører materialet på plads på havnen indenfor de tidsvinduer, vi er 
givet. 
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6B:   OAS på Universe d. 15/9 2024.  Bemanding og praktik. 
HEJ tager Universe sammen med Orla og måske 1 mere. (Efterfølgende har John meldt sig). 
 
Gruppen aftaler nærmere om praktikaliteterne. 

 
6C:   OAS på naturvejledernes dag. 
Vi deltager ikke -Viggo giver besked. 
 
 

7:      Fondsgruppen. Aktuel Orientering. 
Udkast til ansøgning er under udarbejdelse. 
 
 

8:      Turudvalg. Aktuel orientering. 
Anders Otto Nielsen har oplyst, at udvalget er i proces med et turprogram for næste år. 
 
Anders Otto har valgt at udtræde af bestyrelsen, men fortsætter i turudvalget og deltager gerne i andre 
aktiviteter. 
 
 

9:      EVT. 
Der var intet under evt. 


